



PUCCHACKAR DEALDAS

Федеральное государственное автономное образовательное учреждение высшего профессионального образования "Уральский федеральний университет именя первого Президента России Б.Н.Ельцина"

AMITIAOM BAKAAABPA

ACKVINEHT OR OFFICEAHIM IT O EBAAUPHRALIMH

Personnanananasia sessim

Agents footbare

Historighili (Mayon chauthoustaiver a row, mo

Юлия Леонидовна

основы, в программу баналацията во неправмению подготовии

020200 Биология

и успешно процем(а) госумарственную втоговую иттестванае

Решением Государственной экзаменарнонной компосии присвоена изманфактация

бакалавр биологии

E

Предпидания Госудіцкопбення экралітационній компесии / Рукевойстиль образоветельной ормии ации



RUSSIAN FEDERATION

BACHELOR'S DIPLOMA

It is hereby certified that

Volkova Yulia Leonidovna

has completed the Bachelor's programme in 020200 Biology

successfully passed the final state certification and by decision of the State Certification Board has been admitted to the degree of

Bachelor of Biology

Protocol No.

of June 16, 2014

Chairman of the State Certification Board <signature> LG.

Head of the educational institution

<signature> D.V.

/Seal/: Ministry of Education and Science of the Russian Federal State Autonomous Educational Institution of Higher Education «Ural Federal University named after the first President of Russia B.N. Yeltsin» the city of Ekaterinburg OGRN 1026604939855

RUSSIAN FEDERATION

Federal State Autonomous Educational Institution of Higher Education «Ural Federal University named after the first President of Russia B.N. Yeltsin»

BACHELOR'S DIPLOMA

10

36

DOCUMENT OF EDUCATION AND QUALIFICATION

Registration number

25'

Date of issue

August 25,

Перевод текста переводчиком Куриловой Светланой made by Леонидовной

фотокопии выполнен The translation of the phote mas been Kuriloya Leonidovna, translator. /signed/

Российская Ф

Горов люсква. Семнадцатого сентября две тысячи девятнадцатого года.

In the city of Moscow. On the seventeenth day of September, two thousand and nineteen.

Russian Federation

SI, Якушенко Евгения Александровна, нотариус города Москвы, свидетельствую подлинность подписи переводчика Куриловой Светланы Леонидовны.

Полпись следана моём присутствии.

Личность подписавшего документ установлена.

> Зарегистрировано в реестре: № 77/721-H/77-2019-

Взыскано государственной пошлины (по тарифу): 100 руб.00 коп.

Уплачено 3a оказание услуг правового и технического характера:

200 руб. 00коп.

Е.А. Якушенко

I, Yakushenko Evgenia Aleksandrovna, Notary Public in the city of Moscow, do hereby certify the authenticity of the signature of Kurilova Svetlana Leonidovna, translator.

The signature has been made in my presence.

The identity of the person who signed the document is confirmed.

> Registration No.: 77/721-

State duty charged (as per tariff): 100 Rubles 00 kopeks Fee charged for legal and technical work: 200 Rubles 00 kopeks. E.A. Yakushenko /signed/

/Official seal/: Notary Public in the city of Moscow, Yakushenko E.A. TIN 77300

Total stitched, numbered and sealed are of sheets E.A. Yakushenko /signed/

/Official scal/: Notary Public in the city of Moscow, Yakushenko E.A. TIN 773000

Всего прошито, пронумсровано и скреплено печатью б писта (ов) Е.А. Якушенко